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How do you get along with other people?
你与其他人相处融洽吗?

I always got along well with my co-workers in every job I had.

在过去的每一份工作当中，我与同事们都相处的非常融洽。

Having good working relationships with your co-workers is a must for getting the work done.

与同事建立良好的关系，对于工作的完成是不可或缺的。

Sure,sometimes there are people who are more difficult to get along with,

的确，有时候会遇到难相处的人，

But we all have to learn how to work with one another to achieve our common goal.

但是我们必须为了达成共同的目标而互相协作。

Whether you like it or not,you spend most of your waking hours with your co-workers,so you might as well make it pleasant.

不管喜欢与否，睡觉以外的大部分时间几乎都是和同事们在一起，所以，大家和睦相处还是比较好。

Waking hours 醒着的时候

Might as well 还是做…比较好

这个问题意在询问你如何与同事或上司保持良好的人际关系，应举出实例加以说明。

Do you get along with your co-workers?

你和同事们合得来吗?

How did you get along with your former bosses and co-workers?

你与之前的上司和同事相处融洽吗?

How did you handle a time when you had to work with someone you disliked?

如果你必须和自己讨厌的人共事，你会怎么处理?
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